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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid årsmöte 
      i Hasselstad bygdegård 
      tisdagen den 20 mars 2018. 

 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
  mötet för öppnat. 
 

§ 2 a) Till ordförande för mötet valdes Knut Svensson. 
 b) Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 

§ 3  Till justeringsmän, tillika rösträknare, att jämte ordförande justera  
  dagens protokoll valdes Robert Liljeberg och Börje Ternström. 
 

§ 4  Beslut om fastställande av röstlängd besparades till om behov uppkommer. 
 

§ 5  Mötet ansågs vara i laga ordning sammankallat. 
 

§ 6  Föredragningslistan godkändes. 
 

§ 7 a) Verksamhetsberättelsen presenterades och godkändes. 
 b) Ekonomin redovisades. Årets resultat blev ett underskott på ca.100 kr.  
 
§ 8  Revisorernas berättelse lästes upp och lades till handlingarna. Revisorerna 
  föreslog stämman att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 

§ 9  Den presenterade resultat- och balansräkningen fastställdes. 
 

§ 10  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 

§ 11  Inget förslag på stadgeändring fanns att behandla. 
 

§ 12  Inga övriga motioner eller skrivelser fanns att behandla. 
 

§ 13  Till skötselområdets ordförande valdes på ett (1) år Lars Engdahl. 
 

§ 14 a) Till ledamöter i styrelsen på två (2) år omvaldes Ronny Jönsson, 
  Bengt Viktorsson, Markus Svensson och Bertil Enarsson. 
 b) Till suppleanter i styrelsen på två (2) år omvaldes Henrik Petersson. 
  Nyval av Anders Karlsson på två (2) år. 
 

§ 15 a) Till revisorer på ett (1) år omvaldes Carl Johan Nordström och 
  Håkan Edvardsson. 
 b) Som revisorsuppleant på ett (1) år omvaldes Gösta Hansson. 
 

§ 16  Val av representanter till arbetsgrupperna på ett (1) år: 
 a) Tilldelnings- och obs-gruppen; omval av Ronny Johansson, Bengt Sandberg, 

Peter Börjesson, Robert Sunesson, Sven Martinsson, Christer Svensson och 
  Bert Svensson. 
  Nyval av Per Bertland och Kent Ovesson. 
  Till sammankallande valdes Ronny Johansson. 
 b) Inventeringsgruppen; omval av Mathias Jäghagen sammankallande, Ingemar 
  Lindström, Johan Harrysson, Bertil Svensson och Ronny Jönsson. 
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 c) Viltvårdsgruppen; omval av Karl-Erik Ternström, Marcus Harrysson, Stefan 
Karlsson och Sten-Åke Andersson. 

  Nyval av Göran Karlsson. 
  Till sammankallande valdes Karl-Erik Ternström. 
 d) Skogs- och jordbruksskadegruppen; omval av Anders Karlsson samman-

kallande, Göran Hjalmarsson, Knut Svensson, Inge Eriksson och Carl Johan 
Nordström. 

  Nyval av Stig Augustsson. 
 

§ 17  Beslutades att arvode och reseersättning förblir oförändrat från föregående år. 
  Arvode till ordf. 900 kr. Kassör, sekreterare, webbmaster och fastighetsregister-
  ansvarig 800 kr vardera. Sammankallande i arbetsgrupperna och samman-
  kallande i valberedningen 200 kr vardera. 
  Statlig milersättning till ledamöter i styrelsen och arbetsgrupperna betalas ut 
  på begäran, dock max 8 mil tur och retur per förrättning. 
 

§ 18  Val av valberedning på ett (1) år: 
  Till valberedningen omvaldes Anders Olsson sammankallande, Sten-Åke 
  Andersson, Karl-Erik Thernström, Karl-Gunnar Åkesson och Henrik Petersson. 
 

§ 19  Ansökan om in och utträden: 
 a) Inga nya jaktlag har begärt inträde. Befintliga jaktlag har utökat sin areal med 

nya fastigheter. 
 b) Jaktlag och mark som begärt utträde är Rickard Petri, Djupadal. 
  Totalt berörs ca. 750 hektar. 
 

§ 20  Skötselplanens aktualitet. Med jaktåret 2018/2019 går skötselområdet in i en ny 
treårsplan som kommer att gälla till och med jaktåret 2020/2021, med krav på 
årlig revidering. Den nya skötselplanen kommer att arbetas fram under våren. 

  En ny treårig kronhjortsplan, utan krav på årlig revidering, kommer också att 
arbetas fram under våren. 

  

§ 21 a) Regler kring älgjakten. 
  Stämman diskuterade om älgjakten skulle flyttas fram eller starta enligt 

jakttabellen, som tidigare år. Flertalet röster förespråkade att jaktstarten även i 
fortsättnigen ska vara enligt jakttabellen. En deltagare yrkade på votering, 
varefter röstlängden fastställdes till 36 röster. 

  Omröstningen resulterade i en (1) röst för att flytta fram jaktstarten, övriga 
röstade enligt jakttabellen. 

  Beslut fattades att älgjakten startar i enlighet med jakttabellen. 
  Övriga regler kring älgjakten hänskjuts till höstmötet. 
 

 b) Regler kring kronviltjakten. 
Jaktstarten beslutades i enlighet med jakttabellen. Jakten på hind och kalv börjar 
den 16 augusti. Jakten på hjortarna börjar andra måndagen i oktober. 
Skyddsjakt på kron- och dovkalv får bedrivas från och med 1 juli till och med 
den 15 april. Mer information finns i Jaktförordningen. 

 

 
 
 
 



Sida 3 av 3 

§ 22  Ny skötselplan för kronviltet görs under våren där skötselområdet förväntar en 
avskjutning på fyra hjortar, fyra hindar och fyra kalvar årligen, likt tidigare år.  

  Avskjutningsreglerna kring kronvilt fastslogs till att alla jaktlag har samma 
möjlighet att fälla samtliga djur. Jakten bedrivs som avlysningsjakt och fällda 
djur skall rapporteras via JaktVakt. Reglerna skickas ut till jaktlagen och 
publiceras på hemsidan i god tid innan bockjakten den 16/8. 

    

§ 23 ¤ Statistikansvarig redogjorde för de rapporterade obsarna, för både älg och 
  kronvilt. Även avskjutningssiffrorna för den gångna jaktsäsongen presenterades. 
  Mer information går att finna i verksamhetsberättelsen. 
  Mathias redogjorde kortfattat föregående års spillningsinventering. Resultatet av 
  2018 års inventering presenteras på höstmötet, då den ännu inte påbörjats. 

Inventeringen ska göras under perioden 31/3-1/4 eller 7/4-8/4, om vädret tillåter. 
I annat fall snarast därefter. 

 ¤ Styrelsen och tilldelningsgruppen har påbörjat ett arbete med att försöka ta fram 
en ny avskjutningsmodell. Inget färdigt förslag har presenterats, utan endast hur 
tankegångarna har varit. Styrelsen och tilldelningsgruppen önskar få in 
synpunkter och förslag från jaktlagen. De synpunkter och tankar som framkom 
under stämman har noterats. Ett mer genomarbetat förslag förväntas vara klart i 
sommar. 

 

§ 24 a) Arealavgiften beslutades vara oförändrad, 1 krona per hektar och år. En extra 
  avgift på 100 kronor per jaktlag och år kommer att debiteras för täckande av 
  kostnader för Jaktvakt. Avgifterna kommer att specificeras på fakturan för 
  medlemskapet. 
 b) Inga sanktionsavgifter har under året dömts ut. 
  Sanktionsavgiften beslutades vara oförändrad, 500 kronor per ej inlämnad 
  rapport. 
 

§ 25  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 

§ 26  Lars Engdal tackade avgående förtroendevalda för deras insatser under året samt 
mötesordförande Knut Svensson för sin insats att leda årsstämman. 

  De nya förtroendevalda hälsades välkomna till sina uppdrag. 
Därefter tackade skötselområdets omvalde ordförande deltagarna för visat 
intresse och förklarade mötet för avslutat. Sammankomsten avslutades med att 
det bjöds på kaffe och fralla. 

  
 
 

 Sekreterare för mötet  Ordförande för mötet 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Knut Svensson 

 
  

 Justeras   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
   Robert Liljeberg   Börje Ternström 


